
Velkommen til Generalforsamling for Sigma Swim Allerød
Mandag d. 18. Marts 2024

Deltagere fra bestyrelsen.
Louise Krag Andersen
Christian Langseth
Maiken Gersby
Michael Junker
Karin Kjeldahl
Peter Korger
Trine Langkjær

Valg af dirigent:
Forslag om Lone Weinreich som dirigent.
Lone takker ja og vælges enstemmigt.

Det bekræftes at Generalforsamling er indkaldt rettidigt d. 22 januar 2024 og dagsorden udsendt
rettidigt 8 dage før d. 6 marts

Bestyrelsens Beretning

Faldende medlemstal og negativt resultat
Første normale år efter pandemien.
Vi tror faldende medlemstal er pga økonomi i DK
Alt er blevet dyrere. Og manglende tilskud fra kommunen

Svømmeskolen har haft en større udskiftning efter sommerferien, som har betydet et større
rekrutteringsarbejde. Udfordringerne med at få trænerteamet på plads. Stort arbejde med at få
struktur. Manglende erfaring. Der er både nye ansvarlige og hjælpetrænere.
Det går bedre nu hvor sæsonen er kommet i gang og der er gjort en indsats for at hælpe alle i gang.

Camps - alle camps er fint besøgt. Vi får god feedback. God struktur på trænerholdet til Camps.

Medlemsundersøgelse: Generelt tilfredshed. Dog feedback om “Min Svømmebog” var der lidt
forvirring om. Vi tager feedback til os og kigger på forbedringer.
Serviceniveauet er medlemmerne meget tilfredse med.

Svømmeduelighed - Vi ser gode resultater med 12 ugers forløb for voksne. bla. Voksen crawl. Også
12 uger. Det har der været stor tilslutning til. Det vil vi gentage.

Moderliv - træning for gravide i vand. Success i det første hold - 2 og 3 hold var ikke helt så
velbesøgt. Vi undersøger om kommunikationen skal ændres.

Drop-in svømning holder vi ved i lidt mere begrænset omfang, da det ikke er så brugt som det var i
starten og dermed ikke rentabelt.



Aktiv fritid. Her er vi repræsenteret i hovedgaden. Vi får talt med både borgere og politikere. Og får
præsenteret Sigma lokalt i Allerød.

Vi har hold Speed Cup og Allerød Open. Det er vitalt for klubbens økonomi at vi får holdt de 2
invitationsstævner, som vi tjener penge på. Det er afgørende med til at bidrage positivt til klubbens
økonomi.

Vi søger alle de fonde, vi kan, som kan støtte klubben. Bl.a. har vi fået en stor støtte fra Spar Nord

Team Allerød har vi igen lavet et samarbejde med. Team Allerød er en erhvervsforening, der ofte
støtter de lokale idrætsforeninger. Ud over at støtte klubben støtter de Josefine Kruse som
elitesportsudøver.

Vi har fået ny ansvarlig træner på Sigma 3, årgangssvømmere. Og som ansvarlig for talent udvikling.

Sponsorstævne i Birkerød. En god aften i klubregi.

Psykologisk tryghed. Arb. tilsynet har støttet økonomisk til at køre projektet. Det har betydet en nyt
forstærket værdisæt. “Passion, Kvalitet, Fællesskab”
Noget vi fortsat skal have fokus på.

Aktiviteter 2023

Sportslige præstationer:
● 3.plads DHM
● 1.Plads DHM Årgang
● 5 udtalelser til Danish Open til internationale stævner.
● DM Junior Langbane - 16 medaljer
● Josefine Kruse blev nordisk mester i 50 og 100 bryst

Vi deltog ikke i DM senior, men deltog i stedet i et stævne i Barcelona, som gav bedre vilkår for vores
svømmere. DM ligger rigtig dårligt på året for vores svømmere. Midt i eksamener blandet andet.

Vi er nødt til fortsat at have fokus på at få rekrutteret i vores konkurrencehold, så vi sikre en fornuftig
talentmasse. Dog uden at gå på kompromis med kvalitet.

Beretningen godkendes af den samlet bestyrelse.



Økonomi
Vi kommer desværre ud af året med et negativt resultat.
Det var forventet. Det er en rimelig størrelse, men vi ville naturligvis helst have et positivt resultat.

Vi har gjort alt hvad vi kunne for at begrænse det.
Færre medlemmer. Stigende priser og inflation.
Kontinenterne ligger allerede fornuftigt og kan ikke bare stige. Så vi har skruet på alle udgifter efter
bedste forstand.

Sigma startfællesskabet er også blevet dyrere, da vi jo også her ser stigende priser og inflation, som
jo slår igennem alle vegne. Dette dækkes blandet andet af stigende egenbetaling af disse
medlemmer.

Vi har stadig en fornuftig egenkapital. Så vi er ikke bekymrede.
Vi har en stor egenkapital for at være sikker på, at vi kan overholde vores forpligtelser i forhold til fx.
Personale.

Budget for 2024.
Vi tror på at kunne trække ekstra penge på lidt flere medlemmer.
Sponsor pengene kan vi efter den nye model begynde at regne med.
Vi har sat tilskud fra Allerød kommunen lidt ned.

Vi regner med min. 200tkr til stævner.
Vi søger fortsat alle de fonde og tilskud til aktiviteter vi kan.

Der er underskud i begge klubber. (Allerød & Birkerød)
Vi holder klubben i gang uden at tjene en masse. Pengene skal selvfølgelig komme medlemmerne til
gode.

Ingen indkommende forslag.

Valg til bestyrelsen
Christian Wolffbrandt genopstiller ikke.
Michael Juncker genopstiller ikke.

Maiken Gersby stiller op for 1 år mere.

Anne Egholm Høgh stiller op og bliver valgt som suppleant - velkommen!

Valg af revisorer.
Samme revisor som Birkerød og Sigma fællesskabet. Vi opfordrer til genvalg af GBH Revision i
Allerød.

Det er enstemmigt vedtaget.

Eventuelt
Svømmehold - kan det holdes i hverdage? Vi har svært ved at tiltrække medlemmer om lørdagen. Det
er svært at lægge i hverdage, da det kan være svært at finde vandtid, hvor folk har mulighed for at
deltage uden det kommer i kambolage med k-holdene, andre svømmeskolehold og offentlig åben.

Vi siger tak til Michael Junker for mange årstjeneste i bestyrelsen.
Der lukkes for Generalforsamlingen for i år.



—--------
Konstituering:
Formand - Louise Krag Andersen stiller op og bliver enstemmigt genvalgt
Næstformand - Christian Langseth stiller op og bliver enstemmigt genvalgt
Kasser - Maiken Gersby stiller op og bliver enstemmigt genvalgt for 1 år.
Sekretær - Trine Langkjær stiller op og bliver enstemmigt genvalgt


